
Yrkande MP V angående – Planbesked för 
bostäder, skola verksamheter m.m. samt 
bussdepå nordväst  
Förslag till beslut 
I trafiknämnden 

1. att trafikkontoret återkommer till nämnden med hur cykelbanorna planeras att utformas

2. att bifalla tjänsteutlåtandet.

Yrkandet 
Det är mycket bra att en bussdepå byggs som en del i att förbättra kollektivtrafiken i 
Göteborg. Samtidigt är det viktigt att säkerställa att de anslutningsvägar som byggs för 
depån inte försämrar framkomligheten för pendelcykelstråket. Cykel ska vara ett 
attraktivt transportsätt och både trafiksäkerhet och framkomlighet är viktigt att värna. 

Trafikkontoret kommer inom projekteringen att ta fram ett trafikförslag där det utreds om 
det är lämpligt att cykelstråket istället närmare Järnbrottsmotet vilket skulle öka 
framkomligheten. Vi önskar att trafikkontoret återkommer till nämnden med hur 
cykelbanorna kommer att utformas. 

Dessutom ser vi positivt på att yrkandet 2020-02-06 om att gång- och cykeltrafik får 
företräde i alla övergångar, eller motsvarande lösning, tas med i trafikkontorets fortsatta 
arbete. 

Trafiknämnden  2021-02-11 protokollsbilaga 1, § 38

Tilläggsyrkande 
2021-02-11 

(MP, V) 
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